
Viborg, den 14/3 2021 

 

Grundejerforeningen Bakkega rden 
 
Referat af bestyrelsesmøde 
Torsdag 11/3 2021 kl. 19.00  
Via skype 

 
Deltagere: 

Carsten Simmelsgaard, GM 53, formand 
Kirsten Lynggaard, GM 16, næstformand 
Inga Laursen, GM 41, kasserer 
Jesper Otkjær Christensen, GM 85, legeplads 
Thorstein Kjær Kjeldsen, GM 57, sekretær 
 

Afbud: 

Karsten Bak Petersen, GM 71, suppleant 
Klaus Høgfeldt Hansen, SM 5, suppleant  
 

Agenda: 
 

1. Godkendelse, underskrift og opfølgning af referat fra bestyrelsesmøde 12/11 2020. 

• Gennemgået og godkendt. 
 

2. Inspektion af legepladsen. 

• Kirsten snakker med Peter angående plader og stolper på boldbanen. Peter skal lave 
en vurdering af hvad der skal skiftes nu, og hvad der kan vente til senere. 

• Jesper indkøber nyt legetøj til sandkassen. 
 

3. Madpakkebænke til de små. 

• Forslag fra Per Laursen og Hanne B. Jensen. Opsætning/indkøb af bænk til børnene 
da små børn ikke kan sidde i madpakkeskuret og spise. 
Kirsten undersøger, hvad en bænk koster. Per Laursen vil gerne stå for fastgørelse af 
bænken. 

 
4. Trælegedyr til legepladsen. 

• Vi igangsætter indkøb af et trælegedyr. Vi har besluttet, at det skal være en kat eller 
lignende. 
 

5. Nye tilflyttere, huse til salg. 
 

• Nye tilflyttere: GM 4 pr. 1. marts 2021 

• Huse til salg:  

• Solgt: 
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Gråmejsevej 39 solgt med overtagelse 1. december 2020,  
GM 4 pr. 1. marts 2021 
SM 2 solgt pr 1. april 2021 overtagelse 1. marts 2021 

 
6. Info fra kassereren 

• Vi betaler renter af vores indestående. For at undgå dette har bestyrelsen besluttet, 
at vi vil investere. Når der er fundet en ny kasserer, vil der i samarbejde med 
Vestjysk Bank bliver udarbejdet en plan for investeringen.  

 
Indestående: 

• Driftskonto: 216.798,45 kr. 

• Særlig vejkonto: 346.890 kr. 
 

7. Vejene 

• Vi har i 2021 udgifter for vedligeholdelse af vejene på ca. 47.000 kr. Kirsten og Kloak 
Ekspressen har en plan for vedligeholdelsen, som vi vil følge. 

• Der har været spørgsmål omkring vigepligt på stamvejen (GM) og første stikvej. På 
hjemmesiden vil vi lægge en tegning, med forklaring på vigepligten. 
 

8. Fejning af vejene  

• Vi har besluttet ikke at få fejet vejene i år. 
 

9. Løbende projekter 

• Udfasning af gasfyr. 
Der er ikke nogen plan fra kommunen endnu. Så vi afventer besked fra dem. 

• Stolperne på gyngestativet og klatretårnet har begyndende råd i enderne. Per 
Laursen undersøger, hvad hætter til stolperne koster. 
 
 

10. Plan for generalforsamlingen 

• Generalforsamlingen er fastsat til den 18. maj 2021. 
Dette forudsætter selvfølgelig, at det er muligt grundet COVID19. 
Muligvis bliver det uden spisning, men det afhænger af COVID19 situationen. 
  

11. Orientering fra de enkelte bestyrelsesmedlemmer og evt. 
Vi har fået en henvendelse fra en beboer, om det er muligt at tilmelde 
kontingentbetalingen til PBS. Det vil den nye kasserer undersøge. 
  

12. Næste møde er torsdag 11. maj kl. 19.00. Vi mødes på Teams. 
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__________________  ______________ _____________ 

Carsten Simmelsgaard                          Kirsten Lynggaard    Inga Laursen 
 
 
 
  
_____________________  ___________________ 

Jesper Otkjær Christensen  Thorstein Kjær Kjeldsen             


